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Geachte ouders / verzorgers, 

We zien al langer dat het aantal leerlingen van basisschool Oventje dalend is en dat er 
nauwelijks sprake is van nieuwe instroom. Prognoses laten zien dat in het komende schooljaar 
naar verwachting nog 25 leerlingen ingeschreven zullen staan.  

Het College van Bestuur van Optimus heeft in mei 2021 een onderzoek laten uitvoeren inzake 
de toekomst van basisschool Oventje. Daarbij is vanuit verschillende perspectieven onder meer 
gekeken naar de sociaal pedagogische kwaliteit, de onderwijskwaliteit, sociaal maatschappe-
lijke ontwikkelingen en de school als arbeidsorganisatie. Ook is bekeken of fusie met onze 
basisschool Vlasgaard in Zeeland een realistisch toekomstperspectief kan bieden.  

Op basis van alle verkregen inzichten en zorgvuldige afwegingen zijn wij tot de conclusie 
gekomen dat wij de door de overheid en Optimus gewenste onderwijskwaliteit voor de volgende 
schooljaren niet meer voldoende kunnen garanderen. De leerlingenaantallen zijn dermate 
gering dat wij het onderwijs niet meer adequaat kunnen organiseren. Ook vinden we dat de 
kinderen nu al te weinig verschillende leeftijdgenootjes hebben waarmee ze samen kunnen 
leren en leven op de school. Daarnaast is het voor het team, vanwege de kleine omvang, 
onmogelijk om alle zaken die met onderwijs te maken hebben met de benodigde energie en 
aandacht te realiseren. 
Wij zien in een fusie met een andere school onvoldoende duurzame oplossingen voor de 
genoemde problemen. 

Tot onze spijt hebben wij daarom een voorgenomen besluit genomen om basisschool Oventje 
met ingang van 1 augustus aanstaande te sluiten en de wettelijke procedure daartoe in te 
zetten. Daarbij zullen wij het schoolgebouw teruggeven aan de gemeente Maashorst. Dit besluit 
valt ons zwaar, echter onze maatschappelijke verantwoordelijkheid en daarmee het belang van 
de kinderen laat ons geen andere keuze. 

Optimus zal er uiteraard voor zorgen dat de kinderen het lopende schooljaar in goed 
welbevinden en met passende betrokkenheid kunnen afronden. En wij zorgen er mede voor dat 
hun overstap naar een nieuwe school goed verloopt. 



 

 

 
De overstap naar een nieuwe school 
Er zijn verschillende mogelijkheden denkbaar met betrekking tot de overstap van uw kind(eren) 
naar een nieuwe school. Deze mogelijkheden zullen met u besproken worden door de directie 
van Oventje. De gemeente Maashorst heeft aangegeven een onderzoek te willen verrichten 
naar de vraag of basisonderwijs behouden kan worden in buurtschap ’t Oventje. 
Daarover zal de gemeente Maashorst, die op de hoogte is van ons besluit, u binnenkort 
informeren. 
 
Wij kunnen ons goed voorstellen dat ons besluit en de consequenties ervan voor u de nodige 
vragen en zorgen opleveren. 
Binnenkort wordt u uitgenodigd voor een ouderbijeenkomst op de school. U krijgt dan onder 
meer nadere informatie over hoe het team en het College van Bestuur er samen met u voor 
willen zorgen dat dit laatste schooljaar en de overstap naar een andere school in pedagogische 
en onderwijskundige zin voor de kinderen zo optimaal mogelijk verloopt. U wordt daarbij ook 
uitgenodigd om uw vragen te stellen en uw suggesties in te brengen voor een zo goed 
mogelijke afronding van dit schooljaar en de komende overstap naar een andere school. 
 
 
 
Met hoogachting, 
 
 
 
 
Harrie van de Ven en Monique Donders, 
College van Bestuur  
Optimus Primair Onderwijs. 
 
 
 


